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LED FLAT PANELS 

 

PLEASE READ THESE INSTRUCTIONS CAREFULLY BEFORE INSTALLATION 

LEAVE A COPY FOR THE USER / MAINTENANCE ENGINEER FOR FUTURE REFERENCE 

 

IMPORTANT INSTALLATION INFORMATION 

• Insta l la t ion should be carr ied out  in  accordance wi th the la test  ed i t ion of  the Nat ional  wir ing regulat ions.  I f  in  doubt p lease consul t  a  

qual i f ied e lectr ic ian.  

• Input  vo l tage – 220V-240V 50Hz AC 

• AU-LP100C, AU-LP103C, AU-LP104C, AU-LP200C and AU-LP300C are not  d immable 

• AU-LP101C, AU-LP105C, AU-LP106C, AU-LP201C and AU-LP301C are d immable 

• These luminaires are for  indoor use only .  

• Insure that  ALL e lectr ica l  connect ions are t ight  wi th no loose st rands. 

NOTE: For  1-10V d imming addi t ional  cabl ing is  required to the swi tch pos i t ion.  

  This luminaire is  not  su i tab le for  cover ing wi th insu lat ion mater ia l .  

INSTALLATION INSTRUCTIONS 

Isolate the mains supply before servicing or installation 

1. Remove the se lected ce i l ing panel  and an adjacent panel  to  a l low for  insta l la t ion of  the LED Panel  and LED Dr iver  

2. Connect  the mains supply  to  the LED Dr iver  suppl ied wi th the panel :  

• Brown (V+) – L (L ive)  

• Blue (V- )   – N (Neutra l )  

3. Plug the lead f rom the dr iver  in to the LED panel  p lug 

4. Replace the adjacent ce i l ing panel  

5. Switch on the supply .  

 

FOR 1-10V DIMMABLE VERSION 

1.  Remove the se lected ce i l ing panel  and an adjacent  panel  to  a l low for  insta l la t ion of  the LED Panel  and LED Dr iver  

2.  Connect  the mains supply  to  the LED Dr iver  suppl ied wi th the panel :  

• Brown (V+) – L (L ive)  

• Blue (V- )   – N (Neutra l )  

3.  Plug the lead f rom the dr iver  in to the LED panel  p lug 

4.  Connect  the B lue (+)  and White ( - )  f rom the connector  b lock to the ‘+’ & ‘- ’  o f  the 1-10V switch wire.  

           Note a l l  1-10V connect ions should be in  para l le l .  

5.  Replace the adjacent ce i l ing panel  

6.  Switch on the supply 

 

 
 
 
 
 

Environmental Protection (W.E.E.E.) – Aurora’s WEEE Reg.No. WEE/BG0130YX(UK Only) 
 
Waste E lectr ica l  & E lectron ic Equipment Regulat ions (WEEE) requires that  any of  our products showing th is  mark ing ( le f t )  
must  not  be d isposed of  wi th other household or  commercia l  waste.  Aurora does not  levy any WEEE d isposal  charges to i ts  
customers for  af fected WEEE re lated products.  To prevent  poss ib le harm to the env i ronment or  human heal th f rom 
uncontro l led waste d isposal ,  p lease separate any such product  f rom other waste types and recyc le i t  responsib ly  at  your 
loca l  fac i l i t ies.  Check wi th your Local  Author i ty ,  Recyc l ing Centre or  reta i ler  for  recyc l ing adv ice.  I f ,  when you purchased any 
Aurora product ,  your suppl ier  inc luded a WEEE d isposal  fee,  you should then contact  your suppl ier  for  adv ice on h is  takeback 

of  the product  for  the correct  d isposal .  

WARRANTY 

See www.aurora l ight ing.com for  fu l l  deta i ls  of  warrant ies and Extended Warranty Terms and Condi t ions.  The warranty is  inva l id  in  the case 
of  improper use,  tamper ing,  and removal  of  the Q.C. date label ,  insta l la t ion in  an improper work ing env i ronment or  insta l la t ion not  
accord ing to the current  ed i t ion of  the Nat ional  Wir ing Regulat ions.  Should th is  product  fa i l  dur ing the warranty per iod i t  wi l l  be rep laced 
f ree of  charge,  th is  is  subject  to  correct  insta l la t ion and return of  the fau l ty  product .  Aurora does not  accept  responsib i l i ty  for  any 
insta l la t ion costs associated wi th the rep lacement of  th is  product .  Th is  warranty is  in  addi t ion to the statutory r ights in  your country  of  
purchase.  Aurora reserves the r ight  to  a l ter  speci f icat ions wi thout  pr ior  not ice. 
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PAVES LED 
 

MERCI DE LIRE ATTENTIVEMENT CES INSTRUCTIONS AVANT D’EFFECTUER L’INSTALLATION 

CONSERVEZ UNE COPIE POUR L’UTILISATEUR / LE TECHNICIEN DE MAINTENANCE POUR TOUTE CONSULTATION ULTERIEURE 

 

INFORMATIONS IMPORTANTES CONCERNANT L’INSTALLATION 

• L’ insta l la t ion do i t  ê t re ef fectuée conformément à la  dern ière édi t ion des Réglementat ions de câblage nat ionales.  En cas de doute,  

consul tez un é lectr ic ien qual i f ié .  

• Tension d’entrée  – 220V-240V 50Hz AC 

• AU-LP100C, AU-LP103C, AU-LP104C, AU-LP200C et  AU-LP300C ne sont  pas à in tens i té  rég lab le.  

• AU-LP101C, AU-LP105C, AU-LP106C, AU-LP201C et  AU-LP301C sont à in tens i té rég lab le.   

• Ces luminaires sont  conçus pour une ut i l isat ion en intér ieur uniquement.  

• Assurez-vous que TOUTES les connexions é lectr iques sont  b ien serrées sans aucun br in lâche.  

REMARQUE :  Pour gradat ion 1-10V, un câblage supplémenta i re sera nécessaire pour arr iver  au var ia teur 
  Ce luminaire n’est  pas adapté pour couvr i r  avec un matér iau iso lant .  

NOTICE D’INSTALLATION 

Coupez toujours le secteur avant toute installation ou opération de maintenance 

1.  Ret i rez la  da l le  chois ie  a ins i  que la  da l le  ad jacente pour permettre l ’ insta l la t ion du pavé LED et  du dr iver  LED  

2.  Raccordez le  secteur au dr iver  LED fourn i  avec le  pavé  te l  que su i t  :  

• Brun (V+)  – L (Phase)  

• Bleu  (V- )   – N (Neutre )  

3.  Raccorder le  f i l  d ’a l imentat ion du dr iver  au panneau LED par connect ique rapide.  

4 .  Replacez la  da l le  ad jacente 

5.  Mettez sous tens ion.  

 

POUR 1-10V VERSION DIMMABLE 

1. Ret i rez la  da l le  chois ie  a ins i  que la  da l le  ad jacente pour permettre l ’ insta l la t ion du pavé LED et  du dr iver  LED 

2. Raccordez le  secteur au dr iver  LED fourn i  avec le  pavé  te l  que su i t  :  

• Brun (V+)  – L (Phase)  

• Bleu  (V- )   – N (Neutre )  

3. Raccorder le  f i l  d ’a l imentat ion du dr iver  au panneau LED par connect ique rap ide.  

4. Connectez les câbles b leu (+)  et  b lanc (- )  du born ier  aux bornes ‘+’ & ‘- ’  de l ’ in terrupteur 1-10V. 

At tent ion :  les connex ions 1-10V doivent  être ef fectuées en para l lè le .  

5. Replacez la  da l le  ad jacente 

6. Mettez sous tens ion.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protection de l'environnement (D.E.E.E.) – N° d'inscription DEEE d'Aurora en Grande-Bretagne WEE/BG0130YX  
(Royaume-Uni uniquement) 
 

Les Règlements re lat i fs  aux déchets d'équipements é lectr iques et  é lectron iques (DEEE)  ex igent  que nos produi ts  portant  ce 
marquage (à gauche)  ne so ient  pas je tés avec d'autres ordures ménagères ou déchets commerciaux.  Af in  de prévenir  tout  
r isque pour l ’env i ronnement ou la  santé publ ique,  veui l lez  ne pas je ter  ce type de produi ts  avec les autres déchets et  le  
recyc ler  de manière responsable auprès de vos insta l la t ions loca les.  Veui l lez  vous rapprocher des autor i tés compétentes,  des 
centres de recyc lage ou de votre d is t r ibuteur pour des consei ls  concernant le  recyc lage de ces produi ts .  

 

GARANTIE 

Voir  www.aurora l ight ing.com pour p lus de déta i ls  sur  les garant ies et  les condi t ions d’extens ion de garant ie .  La garant ie  n'est  pas va lab le 
dans le  cas d'une mauvaise ut i l isat ion,  d’une mauvaise manipulat ion,  de l 'é l iminat ion de l 'é t iquet te de t raçabi l i té  avec la  date,  de 
l ' insta l la t ion dans un env i ronnement de t rava i l  inappropr ié  ou de l ’ insta l la t ion ne su ivant  pas le  règ lement nat ional  en v igueur.  S i  ce 
produi t  a  une défa i l lance durant  la  pér iode de garant ie ,  i l  sera remplacé gratu i tement,  ce la est  su jet  à  une insta l la t ion correcte et  le  retour 
du produi t  défectueux.  Aurora n'accepte aucune responsabi l i té  pour tous les coûts d' insta l la t ion l iés au remplacement de ce produi t .  Cet te 
garant ie  s 'a joute aux dro i ts  légaux dans votre pays d'achat .  Aurora se réserve le  dro i t  de modi f ier  les spéci f icat ions sans préav is .  


